



Blaine Campbell & Megan Wilson

Kanada/Canada

Megan Wilson lebt momentan in British Columbia (CND). Sie hat an der Simon Fraser University (MFA), Emily Carr University (BFA) und der University of British Columbia (BHK) studiert. Ihre Arbeiten sind seit 2003 in Kanada, den USA und Europa ausgestellt worden. Sie arbeitet als Dozentin am Lehrstuhl für Visuelle Kunst der Emily Carr University sowie am Lehrstuhl für Interaktive Medien des North Island College. **Blaine Campbell** lebt und arbeitet in Vancouver in den Bereichen Fotografie, Bildhauerei und Film. Er hat einen Bachelor-Abschluss in Fotografie von der Emily Carr Universität und hat zuvor an der University of Waterloo (BMath) und der University of Calgary (MSc) studiert. Er ist nationaler Preisträger des BMO 1st Art! Award. Campbell ist Dozent für Fotografie an der Emily Carr University und der University of the Fraser Valley. Seine Arbeiten sind in Kanada und den Niederlanden ausgestellt worden. Er wird repräsentiert durch die Republic Gallery in Vancouver. www.blainecampbell.com

Currently residing in British Columbia, **Megan Wilson** studied at Simon Fraser University (MFA), Emily Carr University (BFA) and the University of British Columbia (BHK). Her work has been exhibited in Canada, the United States and Europe since 2003. She is an instructor in the Visual Arts department at Emily Carr University and in the Interactive Media department at North Island College. **Blaine Campbell** is a Vancouver-based artist working in photography, sculpture, and film. He holds a BFA in photography from the Emily Carr Institute, having previously attended the University of Waterloo (BMath) and University of Calgary (MSc). The national winner of the BMO 1st Art! award, he is an instructor in photography at Emily Carr University and the University of the Fraser Valley. His work has been exhibited in Canada and the Netherlands and he is represented by Republic Gallery in Vancouver. www.blainecampbell.com



Chase, 2011, Digitalvideo, 1:17 Min.

Chase, 2011, digital video, 1:17 min.